



香港圓網球總會球會申請表格 2020

Hong Kong Roundnet Association Club Application Form 2020

申請人須知

Notes for Applicants

(a) 申請人須用正楷填妥申請書各項，並提供正確的資料。

Please complete every item in block letters accurately.

(b) 在填寫申請表格前，請參閱本會文件《A01 球會制度》。

Please read the document 'A01 Roundnet Club Registration' before filling this application form.

(c) 球會名稱需獲得香港圓網球總會同意，並按以下要求：

The name of Club needs to be approved by Hong Kong Roundnet Association, and the name must be as follow:

c. 1 球會名稱必須以尊重、不含粗俗成份及不含糊的字眼作為球會名稱；

The name of Club must be respected and unambiguous. contains no vulgar words.

c. 2 不可使用任何產生對本會有誤會字眼(如分會、協會等)作球會名稱；

Do not use the words association or federation.

c. 3 不可使用對圓網球運動及本會形象有損的字眼作球會名稱；

Do not use any words that will lead negative effect to image of the Roundnet sport or Hong Kong Roundnet Association as the name of Club.

c. 4 各區球會名稱如有雷同，則以申請表格(包括註冊費用)呈交先後次序，先到先得。

In case of similar club name of two or more applicants, the name ownership will depend on first-come-first-served basis (Application form).

c. 5 本會有權拒絕任何形式的名稱或要求球會更改球會名稱。

Hong Kong Roundnet Association reserve the right to reject any name of Club or request the Club to change the name.

(d) 繳交申請文件 Submitting Documents:

球會需把已填妥的申請表格及會徽圖樣一併以電郵方式 (info@hkroundnet.com) 繳交到本會。會徽圖樣不得對圓網球運動及本會形象有損，其格式為 Ai 檔及不大於 8Mb 的 png 檔案。

Club need to submit the completed form and Club' s emblem by sending email to info@hkroundnet.com.

Emblem should not be detrimental to the image of the Roundnet sport or Hong Kong Roundnet Association. The format of emblem is Ai file and png file no larger than 8 Mb.



Hong Kong
Roundnet Association

第一部份 - 基本資料

PART ONE - Basic Information

球會中文名稱 Club name in Chinese			
球隊英文名稱 Club name in English			
球會發展地區 District	球隊數目 Qty of teams	<input type="checkbox"/> 1-8 teams (一級規模)	<input type="checkbox"/> 9-16 teams(二級規模)
聯絡電話 Contact	電郵地址 Email Adress	<input type="checkbox"/> 17-24 teams(三級規模)	
通訊地址 Address			
球隊介紹 Introduction of Club			

第二部份 - 球會架構

PART TWO - Structure of Club

球會總監資料 Information of Club director			
中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English	
出生日期 Date of Birth		性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female
國籍 Nationality		聯絡電話 Contact	
教練資歷 Qualification		圓網球教學經驗 Coaching Experience	(年) (Year)

負責(主)教練資料 Information of Club head coach			
中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English	
出生日期 Date of Birth		性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female
國籍 Nationality		聯絡電話 Contact	
教練資歷 Qualification		圓網球教學經驗 Coaching Experience	(年) (Year)



第三部份 - 聲明同意書
PART THREE - Statement

本人明白如球會有任何以上資料更改，需即時向總會作出通知。

I understand that the Club must immediately notify Hong Kong Roundnet Association if there is any subsequent change of information provided.

本人明白倘若故意在填寫本申請表格時虛報資料或隱瞞事實，或未有在申請書內所提供資料已作更改後通知本會，可令球會喪失資格。

I understand that if I willfully give any false information or withhold any information in this application form, or fail to notify the Hong Kong Roundnet Association any subsequent change of information provided; the club membership may be disqualified.

本人明白並同意總會有權使用成功申請的球會會徽，以作球會資訊公佈、宣傳或賽事用途。

I understand that Hong Kong Roundnet Association reserve the right to use the Club' s emblem for the Roundnet Sport marketing and publication.

以上所有個人資料只會供總會內部使用，並不會向任何第三方轉移或披露球會個人資料。

The personal information collected is only for internal use. We will not transfer or disclose the personal information to any third party.

日期 Date

簽署 Signature

內部使用 Internal Use

接收日期 Date of Receive	負責職員 Staff